Bsaall ALLED Adsall

2022 el
3PN Lo s s a Ty B39 iYLV 4314
B kel
Sk dnalr dpwlpud! aghall 9 B5d3-1 AS

Monitoring electronic communications and its impact on the privacy

of individuals
Belabed Aida

belabed.aida@gmail.com

o=l

Bl oo o2 e o oVl Jle (3 Sslatey e il sl (3 G JsSA) s cnle
S Vel jlaely ¢ A A Al sS WlaatalS” b Glai (3 Lgbamtny Jand) ST Y] 5ot
392 OF pb ol Bl r gsn 08U Gaed 435 Beogadl oo Lhatt Lo Byl S| (3 55
&t oo Bl Blen s ac oVlaiVl ol wdle ) el o A e Sl gl
£ g aoshl by ikl Pl ool 2zdlie da sl W) id licsy taseid) oYL B guas
VLY dad gl Sbleas dw gly aaaSOY A3l Lo (3 Jres Wil s 3T fopd)
s i)

L ble)) (ipo guad) (i g xSV AL (Raasidl oYLV thelide OIS

Abstract :

The technological revolution has contributed to the development of modern and
advanced technologies in communications, despite its many advantages.
However, some people use them in a negative way, such as using them as a
means of committing crimes, and considering that individuals’ communications
fall within the framework of confidentiality, which makes them characterized by
privacy, the law guaranteed them a kind of special protection; However, the
necessity of investigating and detecting crimes requires resorting to monitoring
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these communications, here the issue of balancing the right to privacy of
personal communications and the issue of achieving criminal justice is raised.
They are legal guarantees of the inviolability of personal communications.

Key words :Personal communications, electronic surveillance, privacy,
safeguards.

Résumé :

La révolution technologique a contribué au développement des technologies
modernes et avancées dans les communications, malgré ses nombreux
avantages. Cependant, certaines personnes les utilisent de maniere negative,
comme les utiliser comme moyen de commettre des crimes, et considérant que
les communications des individus tombent dans le cadre de la confidentialité,
qui les caractérise par l'intimite, la loi leur garantissait une sorte de protection
spéciale ; Cependant, la nécessité d'enquéter et de détecter les crimes nécessite
de recourir a la surveillance de ces communications, ici se pose la question de
I'équilibre entre le droit a la confidentialité des communications personnelles et
la question de la réalisation de la justice pénale. Ce sont des garanties juridiques
de l'inviolabilité des communications personnelles.

Mots clés Communications personnelles, surveillance électronique, vie privee,
garanties.
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